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BRIGHT SMART SECURITIES HONG KONG SQUASH CHAMPIONSHIPS 2021 

耀才證券香港壁球錦標賽 2021 

Entry List 參賽者名單 

 No.編號 English Name 英文姓名 Chinese Name中文姓名 

 
Women’s A 
女子 A組 

WA1 Zhang Jia Yang Navia 張珈陽 

WA2 Ng Si Wing Athena 吳思穎 

WA3 Lo Pui Yin Chloe 盧沛言 

WA4 Kwong Ena 鄺恩琳 

WA5 Law Hei Yau 羅熙柔 

WA6 Tang Helen 鄧凱琳 

WA7 Tang Ka Ki 鄧家旗 

WA8 Valerie Kaitlyn Huang 黃慧琦 

WA9 Wong Hailey Shing Fei 黃承霏 

WA10 Chung Yee Ling Elaine 鍾依伶 

WA11 Tse Chi Ting Anson 謝姿廷 

WA12 Cheung Ka Man 張嘉敏 

WA13 Tse Ka Wing 謝鎵潁 

WA14 Ho Tsz Ling Alyssa 何紫菱 

WA15 Lam Jillian 林沅容 

WA16 Mak Tsz Tung 麥芷桐 

WA17 Leung Tsz Shan Karen 梁子珊 

 

Remarks備註: 

1. No withdrawal and refund would be accepted unless a medical proof which stated the health 

condition of the participant is not suitable to participate in the activity could be provided.  

除非參賽者能提供醫生證明文件表示身體狀況不適合參與是次比賽，否則不會接受無故退賽及退款。 

2. Please inform us if there is any wrong or missing information on or before 15 July (Thu) noon.  

若有任何錯誤資料或遺漏，請於 7月 15日(星期四)中午 12時正或之前通知本會，以便更正。 

3. The Open Ballot of draw fixture will be held at Conference Room of Hong Kong Park Sports Centre 

at 11am on 20 July (Tue).  

本會將於 7月 20日(星期二)上午 11時正在香港公園體育館會議室進行對賽公開抽籤。 

4. All the draws will be released via Hong Kong Squash Official website on 27 July (Tue). 

賽程表將於 7月 27日(星期二) 在香港壁球總會網頁內公佈。 


